課程發展議會 個人、社會及人文教育委員會(2025-2027) 第一次會議

以上會議將於 2025 年 10 月 3 日(星期五),下午 3 時正, 在九龍塘沙福道 19 號教育局九龍塘教育服務中心 西座平台 WP01B 室舉行

The 1st meeting of the Curriculum Development Council
Committee on Personal, Social & Humanities Education (2025-2027)
The meeting is scheduled for 3:00 p.m. on 3 October 2025 (Friday)
in Room WP01B, Podium, West Block,
Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre,
19 Suffolk Road, Kowloon Tong

議程 Agenda

- 1. 歡迎新委員、簡介會議常規、介紹本委員會的職能及相關守則
 To welcome new members and to introduce the terms of reference, roles and functions of the Committee as well as guidelines to observe
- 2. 選舉個人、社會及人文教育委員會(2025—27)主席
 To elect the Chairperson of the CDC Committee on Personal, Social and Humanities Education (2025-27)
- 3. 省覽及通過個人、社會及人文教育委員會(2023—25)第六次會議紀錄
 To confirm the minutes of the 6th meeting of the CDC Committee on Personal,
 Social and Humanities Education (2023-25)
- 4. 報告及討論事項 To report and discuss the following items
 - a. 小學人文科課程的最新進展 Latest development of the Primary Humanities Curriculum
 - b. 優化高中中國歷史科和歷史科課程框架的最新進展 Latest development of the optimised curriculum frameworks for the Senior Secondary Chinese History and History subjects
 - c. 在學校推動理財教育及開拓與創新精神 Promotion of financial education and entrepreneurial spirit in schools
 - d. 檢視初中地理課程 Reviewing of the Junior Secondary Geography Curriculum
- 5. 其他事項